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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
  i Hasselstad bygdegård 
  2019-02-19, tillsammans med 

representanter från Hoby äsko. 
 
Närvarande: Lars Engdahl, Per Bertland, Mathias Jäghagen, Sven Holgersson, Ronny 
Jönsson, Tomas Hansson, Bertil Enarsson och Markus Svensson. 
Anders Olsson och Karl-Gunnar Åkesson från valberedningen. 
Tor Wolgast, Victor Jönsson och Hans-Erik Håkansson från Hoby äsko. 
Frånvarande: Bengt Viktorsson. 
 

§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet för öppnat. 
 

§ 2  Till att justera dagens protokoll valdes Markus Svensson. 
 

§ 3  Dagordningen godkändes. 
 

§ 4  Föregående protokoll från den 8/1 lästes upp och godkändes, efter justering av 
bynamnet under punkten 7c. 

 

§ 5  Hoby äsko 
¤ Hoby äsko sammanställer den lista med fastigheter som har för avsikt övergå 
till Ronneby äsko. 
¤ Förmodligen kommer cirka 1500 av de cirka 12.500 hektar som tidigare 
tillhört Hoby äsko söka sig till andra angränsande skötselområden. Mer 
detaljerade siffror presenteras då listan är sammanställd. 
¤ Hoby äsko har beslutat att de pengar som finns i kassan går till första årets 
medlemsavgift i Ronneby äsko. Kvarvarande pengar går in i Ronnebys kassa. 
¤ Avskjutningsplanen på kronvilt inom Hoby har varit tre (3) hjortar, tre (3) 
hindar och sex (6) kalvar per år. 
¤ Hoby anammar Ronnybys avskjutningsregler vad gäller älg och kronvilt. 
¤ Inbjudan till samrådsmötet under våren görs i vanlig ordning men med tillägg 
att kungörelse görs under Föreningsnytt. 
¤ Eventuellt införa och återinföra älg- och kron-obs under bockjakten 
diskuterades. 
¤ Hoby skötselområde delas vid Europaväg 22 i inventeringsområdena Hoby 
Södra och Hoby Mitt. Hoby Norr finns i dagsläget inte. 
Ronnebys inventeringsområden byter namn till Ronneby Södra, Mitt och Norr, 
men gränserna förblir oförändrade. 
 

§ 6  Valberedningen inför årsmötet. 
¤ Styrelsen: Tre personer har avsagt sig vidare uppdrag i Ronneby äskos 
styrelse. Valberedningen rådgör med Hobys tidigare valberedning om att göra 
fyllnadsval och nyval med representanter från Hoby. 
¤ Tilldelningsgruppen: Målsättningen är att den består av två representanter från 
respektive inventeringsområde, vilket ger 10 ledamöter utöver sammankallande. 
¤ Viltvårdsgruppen och skadegruppen går ihop. Det är två områden som har 
mycket gemensamt vad gäller bland annat viltfoder och betesskador. 
Valberedningen har fria händer att skapa en fungerande grupp vad gäller antal 
personer och dess sammansättning. 
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§ 7  ¤ Jakten på kronvilt är nu avslutad. Kvar på tilldelningen vid jakttidens slut var 
en (1) hind och tre (3) kalvar. 

  ¤ Nya kronviltskador är rapporterade i Södra Bygget, Kallinge. 
  ¤ Det råder allmän skyddsjakt på kronkalv fram till och med 15 april 2019. 
  ¤ Ny skötselplan på kronvilt ska in till Länsstyrelsen. Avsikten är att söka på 

den samlade tilldelningen för Hoby och Ronneby skötselområde, vilket är sju 
(7) handjur, sju (7) hindar och tio (10) kalvar. Huruvida tilldelningen på 
handjuren delas i spets och större än spets avhandlades ej. 

   

§ 8  In- och utträden. 
  Inga förändringar eller uppdateringar av dignitet. 
 

§ 9  Inför årsmötet. 
¤ Hasselstad bygdegård är bokad. 
¤ Mötet förläggs till tisdagen den 26 mars kl. 19.00. Styrelsen samlas kl. 18.00. 
¤ Valberedningen tar fram en mötesordförande. 
¤ Kallelse och dagordning skall ut senast 14 dagar före mötet. 
¤ Dagordningen uppdateras med frågan om framflyttad älgjaktstart. Styrelsen 
föreslår älgjaktstart i enlighet med jakttabellen. 
Dagordningen uppdateras även med punkt rörande redovisning av statistik, 
avskjutning och obsar. 
¤ Preliminärt extra styrelsemöte den 12/3, ifall det inkommit motioner. 

 

§ 10  Eventuella medlemsaktiviteter under våren. 
  Beslut lämnas till nya styrelsen efter årsmötet. 
 

§ 11  Rapporter och skrivelser. 
 a) Jonas Kromnow på Länsstyrelsen söker pengar för att genomföra en utbildning 

för besiktning av kasserade älgar. 
 b) SVA, Statens medicinska anstalt, önskar få in delar från sjuka hjortdjur, som 

hjärnstam och käklymfknutor, eller alternativt hela huvuden, för undersökning. 
 

§ 12  Övriga frågor. 
 a) Saknar inbetalning av tre arealavgifter. 
 b) Förslag till årsmötet: Ska små älgar helt eller delvis befrias från fällavgift. 

Exempelvis kalvar under 30 kg blir helt befriade från fällavgift. Vuxet djur 
under 100 kg utgår endast halv fällavgift. Detta för att öka jakttrycket på små 
och eftersatta individer. 

 c) Vi behåller vår tilldelning med räkning av plusareal. 
 d) Det har skett en delning av jaktlag i Klackamåla. Nytt jaktlag med ny jaktledare 

på de 80 hektar som berörs av delningen. 
 

§ 13  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 

 ______________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Markus Svensson 

 
 Ordförande 

 
 ____________________ 

 Lars Engdahl 


